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Z A P I S N I K 
s 20. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
28.03.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD 
„Risnjak-Delnice“ d.o.o.; Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela 
Grada Delnica, samouprave i uprave; Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog 
odjela; Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Davorka Grgurić, voditeljica 
Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, 
ravnateljica „Narodne knjižnice i čitaonice Delnice“; Đulio Jusufi, voditelj odsjeka za 
proračun i financije. 
 
Odsutni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica; Dario Medvedec, 
direktor TD Goranski sportski centar d.o.o. Delnice; Dragan Abramović, zapovjednik JVP 
Delnice; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV „Hlojkica“. 
 
 
ĐULIO JUSUFI 
 

- cijeli tjedan fokus je bio na upitniku o fiskalnoj odgovornosti koji će danas biti 
završen. Potrebno je još završiti godišnje izvješće o nepravilnostima. 

- održan je sastanak u Ministarstvu financija vezano za projekt rekonstrukcije Supilove 
ulice. 

 
 
Narodna knjižnica i čitaonica Delnice - INDIRA RAČKI JOSKIĆ 
 

- osim ustaljenog dnevnog rasporeda intenzivno se dogovaramo sa školama o 
manifestacijama „Gost književnik“, „Noć knjige“ te kazališna predstava. Naši 
dogovori su sve konkretniji i nadam se da će doći do realizacije. 

- ovaj tjedan dobili smo donaciju knjiga od jedne obitelji iz Broda na Kupi te iz 
Kraljevice. 

- danas ćemo prisustvovati dodjeli nagrade Novog Lista „Gorančica“. 
 
 
 



DAVORKA GRGURIĆ 
 

- izrađuje se veliki broj rješenja o određivanju naknade za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada u prostoru. Posljedica toga je izrada rješenja za komunalni doprinos. 

- usklađen je projekt u poslovnoj zoni K2 u Delnicama. Sada se radi na tome da se 
doradi troškovnik i prijava za PGŽ prema raspisanom natječaju. 

- preko Fonda za zaštitu okoliša i prostorno uređenje provodi se natječaj za izmjenu 
stupova svjetiljki javne rasvjete u Supilovoj ulici. Ponude su otvorene, napravljen je 
pregled i ocjena ponuda. Kada se dobije suglasnost Fonda dati ćemo prijedlog za 
donošenje odluke o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja. 

- izvješće o stanju u prostoru je u završnoj fazi izrade. Prošli tjedan odradili smo 
konzultacije sa izrađivačima. 

- počeli su radovi na oborinskoj odvodnji u Kamenitoj ulici. 
- održan je sastanak sa „Komunalac“ d.o.o. i sa Udruženjem obrtnika. Sve je proteklo u 

redu, obrtnici u Supilovoj ulici upoznati su sa dinamikom izvođenja radova i 
rješenjima mogućih poteškoća do kojih bi moglo doći prilikom rekonstrukcije 
Supilove ulice. Ivica Knežević – da li su riješeni promet i opskrba u vrijeme radova? 
Davorka Grgurić – prometno rješenje postoji, u početku će se prometovati desnom 
stranom jer će se glavnina radova izvoditi na lijevoj strani (obim radova puno je manji 
na desnoj strani). Gordana Piskač – čekamo da nam se jave obrtnici sa informacijom 
do kada žele da se vrši dostava. To bi trebalo biti do osam ili devet sati ujutro ali još 
čekamo točnu informaciju. 

- ovaj tjedan nisam stigla otići u kontrolu radova na dovršetku gradnje mrtvačnice u 
Kuželju. 

- napravili smo popis divljih deponija prema kojem ćemo odrediti plan sanacije. 
- dobiven je upit od Upravnog suda da im pošaljemo kompletan spis vezano za 

komunalnu naknadu u poslovnoj zoni V2. 
 
 
TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o. – NIKOLA MUVRIN 
 

- radovi čišćenja u parku su pri kraju. 
- nabavili smo stroj tako da će radovi čišćenja nogostupa od pijeska biti intenzivniji. 
- u ponedjeljak u 14,00 sati održati ću sastanak sa svojim djelatnicima. Zbog veće 

kontrole radova vodit će se dnevni i tjedni plan rada svakog pojedinca. Ivica Knežević 
– taj dnevnik treba kontrolirati netko neutralan i objektivan. Nikola Muvrin – dnevnik 
će biti kontroliran od strane komunalnog redara, gospođe Goranke Kajfeš i naše 
uprave. Ivica Knežević – da li su poslovi normirani? Nikola Muvrin – mi smo to radili 
prema Pravilniku o radovima na javnim površinama međutim ta pravila su teško 
prilagodljiva našim uvjetima. 

- Ivica Knežević – što se čišćenja tiče, do Cvjetnice širi centar grada mora biti očišćen. 
- zaštita za radijatore u DV „Hlojkica“ je gotova. Sutra ujutro ćemo ju montirati. 

 
 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 
 

- ovaj tjedan imali smo sjednicu Turističkog vijeća. Tema sjednice je uglavnom bio dug 
TZ-a te izmjena Statuta Turističke zajednice. 

- ovaj tjedan smo, zahvaljujući djelatnicima TD „Risnjak-Delnice“ d.o.o., pospremili 
pozornicu. 



- poslali smo dopis obitelji osobe vezano za počinjenu štetu na „Ljubavnoj stazi“ te se 
nadamo da će u zadanom im roku od 8 dana reagirati. 

- ostale aktivnosti: rad na mobilnoj aplikaciji „Gorski kotar bike“; upućivanje 
poduzetnika i udruga na natječaje banaka kojima mogu aplicirati za realizaciju svojih 
ciljeva; ažuriranje „Kvarner family“ portala za TZ Delnice. 

- postoji li mogućnost da, nakon prekida oglašavanja TZ Delnice u Novom Listu, Grad 
financijski preuzme tu obavezu? Ivica Knežević – Gradu je u interesu da reklamira 
potencijale koje ima s toga mislim da neće biti problem da to preuzmemo. 

- zbog nedostavljenih pisanih materijala na vrijeme vezano za dvije točke koje je 
Gradonačelnik maknuo s dnevnog reda pomiče se sjednica Nadzornog odbora te će se 
ona održati nakon ponovne sjednice Turističkog vijeća. Ivica Knežević – sjednica 
Turističkog vijeća biti će u četvrtak 03.04.2014. u 13,00 sati. 

 
 
GORDANA PISKAČ 
 

- ovaj tjedan odrađivale su se aktivnosti vezane za izradu tri urbanistička plana 
uređenja: Velike i Male Polane te Lučice. Završena je javna rasprava. Izrađivač plana 
treba se očitovati na sve primjedbe. 

- Ivica Knežević – koje su naše obveze odnosno što je nužno ubrzati prema D.U.D.I.-u 
da se krene u rješavanje imovinsko-pravnih odnosa a vezano za realizaciju proširenja 
proizvodnih kapaciteta tvrtke Palfinger? Gordana Piskač – kolegica Sanda Bubanj je 
dobila zadatak prikupljanja svih podataka koje je potrebno dostaviti D.U.D.I.-u i na 
tome aktivno radi već tri tjedna. Također moramo paralelno sa Ministarstvom 
poljoprivrede, šumarstva i vodnog gospodarstva rješavati problem jer je ta parcela u 
njihovoj gospodarskoj osnovi, tako da postoji pravilo po kojem to treba izuzeti. 

- poslan je zahtjev za transfer sredstava za Radnički dom po osnovi stolarije. Sredstva 
se ne mogu transferirati odmah po ugovoru nego moramo sklopiti aneks ugovoru iz 
razloga što je po natječaju i po izvedbi vrijednost radova manja nego što smo 
ugovorili. 

- DLS-u d.o.o. je izdana narudžbenica a vezano za izradu izvješća o provedbi plana 
gospodarenja otpadom. Svi divlji deponiji su locirani i snimljeni a DLS d.o.o. će 
napraviti procjenu kubikaže i načina čišćenja. Izvješće treba biti gotovo do kraja 
4.mj.2014.godine. 

- što se tiče agregata svi su vraćeni. 
- od strane Fonda za zaštitu okoliša i prostorno uređenje raspisani su natječaji za 

energetsku učinkovitost u zgradarstvu za više stambene zgrade te za obiteljske kuće. U 
svrhu informiranja građana oba natječaja oglasiti ćemo na web stranici Grada te na 
Radiju Gorski kotar. 

 
 
TOMISLAV MRLE 
 

- kolegica Sanda Bubanj odrađivala je sljedeće aktivnosti: vezano za otkup zemljišta 
proveden je natječaj, izvršen odabir te je sastavljen ugovor o kupoprodaji; vezano za 
poslovne zone Javornik i dalje se čekaju dokumenti, povijesni izvadci i odgovor od 
Hrvatskih šuma; što se tiče poslovne zone Kendar – stigao je odgovor od Hrvatskih 
šuma da se zemljište nalazi u šumsko-gospodarskoj osnovi. Treba sakupiti 
dokumentaciju i podnijeti zahtjev da se predmetno zemljište izuzme iz šumsko-
gospodarske osnove; aktivnosti vezane za nerazvrstane ceste – zahtjevi se podnose 



svakodnevno i to će trajati sve dok se sve nerazvrstane ceste ne upišu kao javno dobro 
u općoj uporabi u neotuđivom vlasništvu Grada Delnica. U svakoj katastarskoj općini 
sve nerazvrstane ceste bit će upisane u jednom zemljišno-knjižnom ulošku. 

- kolegica Martina Petranović odrađivala je sljedeće aktivnosti: izrada 32 rješenja nakon 
sastanka Socijalnog vijeća; napisano redovno godišnje izvješće o Javnim potrebama u 
2013. godini prema Uredu za udruge Vlade RH; izrada zapisnika sa konstituirajuće 
sjednice Savjeta mladih.  

- U utorak je održano svečano potpisivanje Povelje o ravnopravnosti žena i muškaraca. 
Isti dan sam predsjednici Povjerenstva za ravnopravnost spolova gospođi Tanji 
Jakovac dostavio materijale za izradu akcijskog plana. 

- Formirana je radna skupina za odluku o socijalnoj skrbi.  
- Imenovana su dva povjerenstva: Povjerenstvo za uređenje parka i Povjerenstvo za 

sanjkanje. 
- Izrađen je akt odnosno imenovana je osoba zadužena za nepravilnosti. 
- Programi i mjere Hrvatskog zavoda za zapošljavanje (Stručno osposobljavanje za rad 

bez zasnivanja radnog odnosa i Mladi u zajednici) s kojima smo krenuli i odradili sve 
što se nas tiče, stopirani su od strane države te je jučer povučen natječaj za projekt 
Mladi u zajednici. Sa profesorom iz Fakulteta političkih znanosti u Zagrebu 
dogovorena je tribina na dvije teme: socijalni kapital i modernizacija jedinica lokalne 
samouprave, a sve u cilju da se prezentiramo prema van, ne samo lokalno nego i više, 
da radimo stručno, transparentno, kvalitetno, iako naravno uvijek postoje greške, ali 
one su sastavni dio onoga tko radi. 

 
 
 
Sjednica je završena u 9,30. 
 
 
 
 
Napisala:       Gradonačelnik Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Ivica Knežević, dipl. iur. 
 
 


